



Studierådsmötesprotokoll 2019-09-11

Närvaro: Oskar Damkjaer Studierådsordförande
Jenny Martinsson Mötessekreterare
Arvid Bengtsson
Axel Syrén
Adina Borg
Hannes Åström Från punkt 6
Henrik Olsson Från punkt 6
Albin Sverreson
Gabriel Sjöberg

- §1 OFMÖ Studierådsordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet öppnat kl 12:12.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**
att godkänna dagordningen.
- §5 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt**
att godkänna protokoll från 2019-09-04.
- §6 Information från Externa Representanter Programledningsmöte på måndag där programledningen LTH vill prata och diskutera psykosocial undersökning och vilka frågor vi studenter skulle vilja ha med i denna. Både SRD och D-Chip borde båda komma med frågor. Bra att diskutera detta med trivselrådet.

Oskar har fått enkäten, med frågorna från programledningen. Just nu tar enkäten ca 20 minuter att fylla i, vilket är alldeles för lång tid för att studenterna kommer orka fylla i den om de inte bryr sig jättemycket. Hur ska vi nå ut? Eventuellt gå ut på föreläsningar, men då får man inte med alla. D-Sektionen vill göra mer satsning, då så få fyllde i tidigare år. Försöka ge ut fika/lunch m.m. för att locka folk att fylla i. Går inte att kolla vem som har fyllt i.

Enkäten känns väldigt vinklad, de frågar bara om vad som är fel, inte vad som faktiskt fungerar och som är bra. Även frågor som är mer positivt inställda till sektionen hade varit bra. SVL och sektionen måste börja samarbeta mer igen, detta gick inte så bra denna nollningen p.g.a. bytet av studievägledare mitt i sommaren.

Mycket frågor om diskriminering, trakasserier och studiekam-



rater. SVL kommer jobba med det vi får fram genom denna enkäten, därför vill vi veta vilka andra sätt folk kan må dåligt av. Många frågor säger bara "Har du blivit trakasserad?" och det kan vara bra att kunna gå in på lite mer detaljer för att folk ska veta hur de ska tolka vad ordet trakasserad betyder. Några exempel att föreslå till SVL (inte ordagrant).

"Var hittar du kompisar" (sektion, årskurs etc)

"Upplever du att du kan få stöd från studentföreningarna?"

"Har du nånsin känt att du undvikit evenemang/situationer för att du kände dig utanför på sektionen? Vad var det som fick dig att känna så?"

"Vet du att sektionen är där för att välkomna dig och skapa en gemenskap tillsammans?"

"Var hittar du vänner att plugga med?"

Vi vill gärna ha med en öppen fråga som typ "Hur känner du dig?" istället för en "övriga kommentarer" fråga.

Sektionen skulle även vilja ha större sektionslokaler, då iDet börjar bli för litet med en ständigt växande sektion. Det finns inte tillräckligt med studieplatser eftersom ekonomicentrum inte har tillräckligt med studieplatser och ekonomerna därför sitter på LTH. Även dåligt med eluttag i matteannexet samt att i vissa salar i E-huset funkar inte eluttagen alls, så att det inte går att ladda sin dator. Vi måste försöka få mer lokaler innan Mats går i pension och vi kommer därför behöva lägga mycket press på kåren nu för att få större eller fler lokaler.

- §7 Meddelanden Albin accepterar inte Damkjaers användande av ovanliga verktyg att ta ost med.
- §8 SRX Nya UI är bra. Andra sektioner har pluggkvällar under hela året, inte bara nollningen. K-sektionen har två stora pluggkvällar de lägger sin budget på och verkligen satsar. Vi skulle kunna ha en gemensam pluggkväll med andra sektioner, exempelvis E-sektionen, lantmäteri etc, och kan då få budget från kåren för pluggkvällen.
- §9 Valärenden och nomineringar Följande personer kandiderar till olika poster inom studierådet:
- Adina Borg, *ad4600bo-s*, som funktionär.
 - Albin Sverreson, *al5826sv-s*, som funktionär med särskilt ansvar inom propaganda.

Mötet **beslöt**

att välja Adina Borg som funktionär, mandatperioden 2019-09-



11 – 2019-12-31.

att välja Albin Sverreson som funktionär, mandatperioden 2019-09-11 – 2019-12-31.

- | | | |
|-----|---|--|
| §10 | Avslutade kurser | Inget. |
| §11 | Pågående kurser | Inget. |
| §12 | Tolkning av ductig | <p>Det är lite oklart vilka som ska få DuCtig, 60HP per läsår i grundblocket. Ifall du inte kan läsa en kurs p.g.a. förkunskapskrav så kan du ändå få DuCtig så länge du byter ut den mot en kurs du skulle läst senare i din utbildning. Det är bara kurser som tillhör ens program som kan räknas till DuCtig. I första hand ska kurser som byts ske från grundblocket, men kan även tas från specialisering om det verkligen krävs.</p> <p>Vi kommer att mejla ut till alla som ska få DuCtig och berätta om vad det är, tid och plats för medaljcermonin och allmän info. Vi kommer även dela ett facebook-inlägg där vi berättar om DuCtig och uppmanar studenter att kontakta oss om de anser att de ska fått DuCtig men inte fått något mejl. Samt att studenterna ska kolla sin studentmejl.</p> |
| §13 | Lek på tour de dsek | Vi kommer att ha ett slags SRD möte, där folk kommer få fika samt sitta och diskutera olika saker. Folk kommer ha roligt och få fika. Mysigt med varm choklad om det är kallt. |
| §14 | Årskursreppar nominerade från innan sommaren och nollor | Vi ska försöka ha åtminstone intresserade för årskursrepresentant till nästa möte, men kan välja in dem senare. |
| §15 | Online-forum för exjobb | Uppskjutet till nästa möte. |
| §16 | Övrigt | Inget. |
| §17 | OFMA | Mötesordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet avslutat kl 13:07. |

Vid protokollet

Justeras

Jenny Martinsson
Vice Studierådsordförande

Oskar Damkjaer
Studierådsordförande